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Saksliste
1. Godkjenning av innkalling og dagsorden, valg av møteleder, 

sekretær og to personer til å undertegne protokollen 
2. Årsberetning 2022 med hovedvekt på de viktigste saker  
3. Regnskap 2022 med kommentarer og revisors beretning 

   
4. Budsjett 2023 og fastsettelse av kontingent for 2023.  
5. Valg 
6. Mingling med servering av kake og kaffe/te 
7.   Statens Vegvesen holder foredrag om E18 
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Forslag til vedtak Sak 1

«Innkalling og dagsorden godkjennes." 
Følgende ble valgt: 
-Møteleder:   Charles Jensen 
-Sekretær:     Morten Østby-Deglum 
-Til å underskrive protokollen: 
-Nicolai Lech-Hernes 
-Jørgen Roll 
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Styrets arbeidsprogram

• Velforeningen skal ivareta beboernes lokale 
interesser og er områdets talerør overfor 
offentlige myndigheter og selskaper når det 
gjelder: 

• Arealbruk, herunder friareal, fellesareal og grønnstruktur 
• Utbyggingsplaner og reguleringsplaner 
• Trafikksikkerhet og kommunikasjon 
• Tilbud til barn og unge 
• Nærmiljø 
• Offentlige tjenestetilbud
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Hjemmesider 
www.blommenholmvel.no
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Blommenholm Vel på 
Facebook med ca 600 følgere
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Arbeidet i 2022 
• Følgende arbeid er utført: 

• 5 styremøter + 3 møter i Bærum Velforbund 2 kommunale høringer   
• 7 Kveldsmøter i kommunen: 

– Utbyggingen på Lakseberget 
– E18 
– 2 møter med administrasjonen i kommunen 
– Møte med Formannskapet 

• Innsamling av kvist og hageavfall/gruskassene 
• Utbyggingen på Lakseberget 
• Henvendelser fra beboere – brøyting/veilys/fortau/parkering etc. 
• Digitalisering, sosiale medier 
• Oppdatering og ajourføring av medlemsregisteret 
• Fiber/bredbånd 
• Gave til Blommenholm Skole (2023)
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Statens Vegvesen – Faglig anbefaling mars 2022

• Statens vegvesen har mars 2022 kommet med sin faglige anbefaling av 
konsept for nytt hovedvegsystem mellom Ramstadsletta og Nesbru på 
etappe 2 i E18 Vestkorridoren. Anbefalingen bygger på en optimalisering av 
løsninger i de to tidligere vedtatte kommunedelplanene for Bærum og 
Asker kommuner. 

• Statens vegvesen anbefaler at E18 mellom Ramstadsletta og Blommenholm 
følger dagens trasé. Videre foreslås det å legge E18 i tunnel mellom 
Blommenholm og Slependen (denne tunnelen har fått navnet 
«Sandvikstunnelen»).  

• Fra Slependen til Nesbru foreslås E18 å gå i nåværende trasé. Koblingen 
mellom Oslo/Drammen (E18) og Hønefoss/Bergen (E16) foreslås løst via 
øst- og vestvendte ramper i fjell. Trafikk mellom Oslo og Sandvika foreslås 
håndtert via kryss i dagen ved Blommenholm, mens trafikken mellom 
Drammen og Sandvika søkes håndtert via ramper i tunnel og nytt kryss ved 
Thon Hotel Oslofjord. Detaljene i sistnevnte tilkobling er ennå ikke avklart. 
Dagens Slependkryss foreslås opprettholdt, men krysset må bygges om.
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Forslaget fra Statens Vegvesen
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Avkjøring/Påkjøring Blommenholm
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Tunnellinnslag



Utfyllingen på Lakseberget
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Bredbåndsutbyggingen

Homenet startet i høst utbyggingen. I utgangspunktet skulle det 
bygges ut 5.500m med fellesføring av Homenet og Viken fiber.  
Homenet besluttet senhøstes 2021 at de ikke kunne forsvare 
økonomisk en utbygging utover 2.000m på grunn av 
gravekravene fra kommunen.  
Det er i hovedsak på Preståsen, Sverrestien, Anth.Wallesvei og 
deler av Homannsvei at fiberkablene blir gravd ned av Homenet.  
I januar 2022 fikk vellet heldigvis den gledelige meldingen at 
Viken fiber besluttet å bygge ut fiber (3.500m) til resten av vårt 
område syd for jernbanen. 
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Vellet gir en gave til skolen
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Medlemmer i Blommenholm Vel

• Det er pr. februar registrert  
-533 medlemmer 
-535 eiendommer 

• 16 nye medlemmer i 2022 (Nybygg og 
eiendomsoverdragelser) 

• 68,5% av medlemmene er pr. i dag registrert 
med e-post 

• Vi ønsker flere på e-post!
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Flere betaler kontingenten
• Styret har de to siste årene økt innsatsen for å 

få flere til å betale kontingenten. 

• Sum ubetalt kontingent er nå mye lavere 😄 
(Tall i prosent av fakturert)
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Forslag til vedtak sak 2

« Årsmøtet godkjente styrets 
beretning for 2022»
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Blommenholm Vel Årsregnskap 2022
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Revisjonsberetning
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Forslag til vedtak sak 3

« Årsmøtet godkjente regnskapet 
for Blommenholm Vel for 2022»
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Budsjett 2023
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Forslag til vedtak sak 4

« Årsmøtet godkjente styrets forslag til 
uendret årskontingenten  for 2023 - kr. 
300 for leiligheter og kr. 400,- for 
øvrige boliger og næringsenheter»
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Viktige saker 2023/2024
• Trygge bomiljø, blant annet gjennom innspill til det planverk som 

kommunen styrer etter 
• Oppfølgning «Sandvika Sjøfront» og utfyllingen ved Lakseberget/

Blommenholm Båtforening 
• Oppfølgning utbygging av E18 spesielt med tanke på teknisk løsning av 

utluftningskanaler for tunnelen under Blommenholm og for påkjørselsveier 
      fra/til Blommenholm 
• Gode oppvekst vilkår for barn og unge i vårt område 
• Trafikksikkerhet og offentlig kommunikasjon på Blommenholm 
• Dugnad på stiene i vårt område 
• Kvistinnsamling  i 2023 -  17 april til 4 mai 
• Elektronisk medlemsregister – email 
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Valgkomiteens innstilling 2023/24 
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Forslag til vedtak sak 5

« Årsmøtet godkjente 
valgkomiteens innstilling til 
styresammensetning og valgkomite 
for Blommenholm Vel 2023/2024»
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